
Bestyrelsesmøde 14-3 2023 
Til stede: Lars, Helene, Vibeke, Preben, Martin, Mikael og Tine (referent) 

Fraværende: 

 

Bestyrelsen/Udvalg 
Fritidsportalen 

Susanne Stamhus har indberettet information til Fritidsportalen. 

Klub 
Rabat hos løberen 

Vibeke har lavet aftale med Løberen om rabat og kundeaften. Vibeke aftaler dato, gerne en tirsdag efter 

træning. 

Mikael foreslår ny aftale med Fast Forward om klubtøj. Vi tager en snak med Fast Forward på et senere 

møde. 

Hal/Lokale 
Brikker 

Preben har kontaktet hallen ang brikker og afventer svar. Vi har brug for et overblik over hvem der har 

brikker i dag. Herefter bliver det muligt for nye at få en brik. 

Preben undersøger desuden hvordan betingelserne er for at få brikker, om de kan afmeldes mv. 

Skærm 

Lars sørger for at få skærmen tændt med en timer tirsdag-torsdag med info til alle medlemmer. 

Renovering af lokale 

Mikael og Kim sørger for at få skaffet loftsplader og færdiggjort sodavandsrummet. 

Åben/lukketid 

Et medlem fra Aalborg HK fortæller at der fremover vil være åbent til 21 mandag-torsdag. Det løser vores 

problem. 

Løb, opvarmning 
Hjælperkorps 

Jim har tilbudt sin hjælp, bestyrelsen afventer oplæg fra Jim. 

Varieret træning 

Vi har modtaget et ønske om at variere træningen med flere typer træning. Vi opfordrer medlemmerne til 

byde ind hvis de har lyst til at hjælpe til med at planlægge nogle træningsgange med feks bakketræning, 

intervaller eller andre typer af variation. 

Søndagsløb 

Vi har talt om hvordan løbet normalt afvikles. Vi aftaler at informere om hvilke muligheder der er for 

forskellige distancer om søndagen. Det er et ønske at turen skal være for så mange som muligt. Vi er 

bekymret for om nye løbere er klar over at man venter på alle og at flere drejer af og løber kortere tid end 

de to timer. 

Vi informerer på FB med nogle søndage som eksempel. 



Traditioner 
Aalborg Halvmarathon 13. maj 

Lars har ansvaret for at koordinere med Jens og Michael der allerede er i dialog med DGI. 

AMOK har ansvar for følgende opgaver: 

● Rekruttering og instruering på dagen af MTB ryttere til at køre fortrop til 10 km og halvmarathon – 

gerne nogle af de samme som sidst fra Rold skov. De kender proceduren. 

● Rekruttering og instruering på dagen af fartholdere, til 10 km og halvmarathon – DGI sørger for T-

shirts og balloner. 

● Rekruttering af bagtrop og instruering på dagen til 10 km og halvmarathon. 

● Udlevering af medaljer,frugt osv.Opstilling og nedtagning af borde bænke mv på selve pladsen. 

(antal frivillige ukendt) 

 

Månedens løb 

Vi ønsker at afvikle et løb hver måned og forsøger at fylde nedenstående kalender op. 

Tine følger op med Susanne om hun er klar til april. 

2023: 

April: Susanne Stamhus 

Maj: 

Juni: Evt 11/6 Skagen hos Vibeke 

August: Michael Harder spurgt 

September: 

Oktober: 

November: 

December: 

Kunne måske være interesseret i at afholde: 

Anne Kettunen, Patrick, Finn (brandmand), Lars+AnneMarie Viborg, Tine 

Alle medlemmer opfordres til at byde ind hvis de har lyst til at afholde et månedens løb. 

 

Madaftener 

Vi taler om praktikken, betalinger etc. 

Regninger fra Le Chef sendes til Helene (helenevckasserer@gmail.com) 

Helene og Preben taler videre. 

Første madaften i år er 25. april. 

 

Hjælp fra medlemmerne 

Fælles løb 

Vi har modtaget et forslag og diskuteres om klubben fremover skal give tilskud til en række løb. Det er vi 

positivt stemt overfor. Tanken er at der udvælges nogle allerede etablerede løb hvor det forventes at en 

større gruppe AMOKere ønsker at deltage. 

Bestyrelsen beder om hjælp til at udvælge løb og komme med et oplæg til et koncept, økonomi mv. 

mailto:helenevckasserer@gmail.com


Festudvalg 

Bestyrelsen beder om hjælp til at arrangere årets klubfest. 

 

Modtagne forslag - Div 

Løbetræner/inspiration 

Efter at have modtaget et forslag har vi diskuteret hvorvidt vi skal leje en løbetræner til nogle træninger 

eller sende nogle af vores medlemmer på løbetrænerkursus. 

Vi ser ikke umiddelbart et behov for at have en træner tilknyttet klubben. Vi ønsker at være en social  

løbeklub og har man brug for en træner må vi henvise til en af byens øvrige klubber. 

Vi ser positivt på medlemmers ønsker om kurser som kan komme klubben til gavn.  

Vi vil derudover gerne afholde aftener med foredrag, inspiration etc. Vi kigger mere på dette til de næste 

møder. 

Vi modtager gerne forslag til emner til foredrag. 

Ø-gade arrangement 

Vi er blevet kontaktet fra DUI ang et ø-gade kvarter arrangement efter sommer! Vi er positive! Lars 

undersøger nærmere hvad arrangementet indebærer. 

 

 

 


